
Generalforsamling IF Silkesind torsdag d. 27.04.2023. 
 

1. Valg af dirigent. 
Bestyrelsen foreslog Hanne Barckmann, som godkendes af de tilstedeværende medlemmer. 
Der er indkaldt rettidigt til generalforsamling med opslag på hjemmeside d. 24.03.23, opslag på 
Facebook d. 27.03.23 og indkaldelsen er sendt til alle medlemmer pr. mail d. 24.03.23. 
 

2. Formanden aflægger årsberetning. 
Kaspar Ginnerup Knudsen gennemgår årsberetningen i forkortet udgave, den fulde udgave kan 
efter generalforsamlingen findes på hjemmesiden. 
Bestyrelsen starter med at takke for opbakningen til vores forening, men konstaterer også at der er 
svært at fastholde medlemmerne. Der præsenteres foreningens folder og aktiviteter med fokus på 
nye tiltag. 
 

3. Kassereren fremlægger regnskab. 
Hanne Barckmann gennemgår regnskabet for IF Silkesind og svarer på uddybende spørgsmål.  
Ligeledes informeres om regnskab for projekt ”Ung psykisk sårbar”, hvor foreningen for 
efterhånden mange år siden modtog en donation fra ”Lions” mhp. at lave aktiviteter med særligt 
fokus på unge. Der har i dette forløbne år ikke været brugt af disse penge.  
 

4. Budget for det kommende år, herunder fastsættelse af kontingent. 
Budgettet for IF Silkesind gennemgås, der informeres om store udgifter til instruktører, hvilket er 
med til at der budgetteres med underskud. Fra bestyrelsen gøres opmærksom på, at det naturligvis 
ikke er en holdbar løsning, hvorfor fokus er på at finde frivillige ulønnede instruktører og øge 
medlemstallet. 
Der spørges til muligheden for at søge fondsmidler, hvilket bestyrelsen er opmærksom på, men det 
kan påvirke tilskuddet fra kommunen. 
Herefter vedtages budgettet. 
 

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter herfor. 
Malene Otte og Hanne Barckmann er begge på valg og ønsker genvalg. 
Malene og Hanne vælges begge uden valg. 
 

6. Valg af 1 foreningsrevisor samt en suppleant (ikke bestyrelsesmedlem) 
Lone Kinck er på valg, hun er villig til genvalg. 
Lone Kinck vælges uden valg. 
 

7. Indkomne forslag. 
Der er ingen indkomne forslag. 
 

8. Evt. 
Et af medlemmerne forslår, at foreningen undersøger muligheden for at sælge lotteri 
 
Herefter takker dirigenten for god ro og orden. 
Bestyrelsen mødes indenfor 14 dage mhp. at konstituere sig for det kommende år. 
 
 
 
Hanne Barckmann                                                               Camilla Niebuhr 
Referent                                                                                 Formand 


